
Bestyrelsesmøde afd.7  2016 

 

Dato:   19/1-2016                Tilstedeværende:  Alle tilstede 

 

Godkendelse af referat: Godkendt 

 

Siden sidst: 

- Vellykket julefrokost, der drøftes om gentagelse. 

- Gåtur – 3 til stede – vellykket, der drøftes gentagelse  marts/april. 

- Note (bestyrelsen er ”igangsættere” aktivitetsudvalg er ”vedligeholdere”.) 

- Planlagt gåtur 14/2 2016 kl. 11:00 

 

 Bestyrelsens ansvar:  

- Regler omkring kælderrum (Karsten) info 

- Udlejning af kælderrum (kontrakt gennemgang) 

 

 Nuværende projekter:  

NR -11 – tagryg sættes i bero, jurister osv tager over! 

- Belysning ved parkeringsareal, ekstra flise kant, bænk ved legeplads (fælles med 

strygnøvej 

- Tilføj punkt (beboer møde) og nyhedsbreve 

- Bestyrelsesrum datoer for maling osv aftalt. 

- Gulv snakkes om næste møde 

- Evt. seddel til omdeling angående manglende møbler til rummet. 

- Parkeringsplads glat, der afprøves og evalueres til næste møde. 

- Skrald fra kolonihaven, møde med Karsten. 

 Kommende projekter:  

- El i kælderrum, skrivelse skal laves (lys i kælderum er uden egenbetaling) hvem har el? 

- Møde med gårdmænd udskudt til næste møde 

- Cykelskure (Karsten) 

 Aktivitetsudvalg:  

-(gåtur og strikkeklub) tovholder? Dato? Hvem, hvad, hvor? 

 Eventuelt:  

- Drøftet ny it leverandør (waoo) er det en dyrere aftale? 

- Mere observation omkring affald. Evt – gåtur dagen før. 

- Næste møde drøftes ansvarsområder i bestyrelsen, ordstyre, beboernes næste møde, 

trapper ikke synlige (ændring eller ombygning) 

 Dato for nyt møde:  

Tirsdag 23/2 kl. 12:00 til 14:00 

 


